
 

 

GENERAL WAIVER AND RELEASE OF LIABILITY FORM 

YESS 2
ND

 ANNIVERSARY CELEBRATION 

Sunday, October 30, 2016 

 

(2016年10月30日) 康延服務中心兩週年旅行 

放棄意外或損失責任追訴權切結書 

 

I ,_____________________, & _____________________,   WAIVE, RELEASE, AND 

DISCHARGE from any and all liabilities and claims, including but not limited to, 

personal injury, damage and/or liability arising from the negligence or fault of the entities 

or persons released, for my death, disability, personal injury, property damage, property 

theft, or actions of any kind which may hereafter occur to me in relation to the above 

mentioned event against  YESS Center FL and its directors, officers, employees, agents 

and representatives. 

 

I certify that I am physically fit to perform in the above-mentioned event and have not 

been advised to not perform by a qualified medical professional. 

 

我, ______________, 和______________, 放棄因為參加上述活動或事後因為上述活

動而引致的損失向康延服務中心和會長、董事會成員、幹部、工作人員、代理人、

代表追訴的權利。我放棄包括人為或非人為的風險增加、疏忽、錯誤、而造成意外

或損失, 包括但不限於個人傷害、物件損失、死亡、殘廢、物件被竊的追訴權。 

 

我證明我的身體狀況是適合參加上述活動的，我沒有被認可的醫生告知不適合上述

活動。 

 

 

___________________________________     __________________________________      

Signature (簽署)        Signature (簽署) 

 

 

__________________________________________     ___________________________ 

Signature of Parent 監護人簽名(如未滿 18歲)      Date 日期 

(if Participant is 18 years of age or younger) 

 

 

__________________________________________     ___________________________ 

Emergency contact person 緊急聯繫人       Phone  緊象聯絡電話 

 

本切結書中文只供參考，中英文不符處以英文為準。 


